
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 8. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 7
Hvad er den videre procedure for de indfødsretsansøgere, som har modtaget
brev om optagelse på det lovforslag om indfødsrets meddelelse, der fremsæt-
tes i oktober 2015, men som fjernes fra lovforslaget på grund af indfødsretsaf-
talen af 5. oktober 2015? Vil de fra Indfødsretskontoret modtage den nødven-
dige vejledning om, hvad de skal gøre for at leve op til de nye krav? Betragtes
deres sager fortsat som verserende eller som afsluttede? Kan de imødese en
ny, langvarig sagsbehandlingstid på 12-16 måneder i Indfødsretskontoret, når
de opfylder de skærpede krav, eller kan nogle af dem gøre sig forhåbninger
om at blive optaget på det lovforslag, der fremsættes i april 2016? Kan det
fremskynde ansøgernes sag, hvis de af egen drift henvender sig til Indføds-
retskontoret med nye oplysninger, eller bør de afvente en henvendelse fra
Indfødsretskontoret?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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